
PROTOKÓŁ 	r XXII/ 09 
z sesji Rady Powiatu w Goleniowie 

 odbytej w dniu 26 lutego 2009r. 
 
Obrady rozpoczęto o godz. 1200,  zakończono o godz. 1320 . 
I.  Obecność 
Ustawowy skład Rady Powiatu - 19 radnych  
Obecnych na sesji w chwili otwarcia obrad – 13 radnych. 
Lista obecności radnych Rady Powiatu stanowi zał. nr 1 do protokołu.  
W sesji udział wzięli: 

1. Tomasz Stanisławski – Starosta Goleniowski 
2. Tomasz Kulinicz – Wicestarosta Powiatu Goleniowskiego 
3. Ryszard Bulowski – Sekretarz Powiatu, 
4. Zbigniew Mazur – Skarbnik Powiatu 

oraz naczelnicy wydziałów Starostwa Powiatowego. 
Nadto w sesji udział wzięli kierownicy jednostek i zaproszeni goście, zgodnie z listą 
obecności stanowiąca zał. nr 2 do protokołu. 
 
II. Porządek dzienny posiedzenia. (po uzupełnieniu) 
1.  Sprawy regulaminowe: 

a) otwarcie obrad i stwierdzenie quorum, 
b) przedstawienie porządku obrad i zgłaszanie wniosków o jego uzupełnienie lub 

zmianę, 
c) przyjęcie protokołu  z XXI  sesji Rady Powiatu w Goleniowie z dnia 5 lutego 2009 r. 

2.  Interpelacje i zapytania radnych.  
3.  Koncepcja funkcjonowania KRS ”Fala” w Goleniowie:                 
      a)   stanowisko Zarządu,  
      b)   stanowiska Komisji. 
4. Przyjęcie Wieloletniego Planu Finansowego Powiatu Goleniowskiego na lata  
2009-2015:  
      a)   stanowisko Zarządu,  
      b)   stanowiska Komisji, 
      c)   podjęcie uchwały. 
5. Sprawozdanie z działalności  Powiatowego Rzecznika Konsumentów w Goleniowie za   
    rok 2008. 
6. Podjęcie uchwał w sprawach: 

a) określenia zadań, na które przeznacza się środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji 
Osób Niepełnosprawnych, 

b) wyrażenia zgody na złożenie wniosku o wygaszenie trwałego zarządu do 
nieruchomości stanowiącej własność Powiatu Goleniowskiego, (ZSZ w Goleniowie) 

c) wyrażenia zgody na złożenie wniosku o wygaszenie trwałego zarządu do 
nieruchomości stanowiącej własność Powiatu Goleniowskiego, (Poradnia w 
Nowogardzie) 

d) wyrażenia zgody na złożenie wniosku o wygaszenie trwałego zarządu do 
nieruchomości stanowiącej własność Powiatu Goleniowskiego, (poradnia w 
Goleniowie) 

e) udzielenia z budżetu Powiatu Goleniowskiego na 2009 r. dotacji celowej dla 
Samodzielnego Publicznego Szpitala Powiatowego w Goleniowie, 

f) zatwierdzenia projektu planu finansowego Powiatowego Funduszu Gospodarki 
Zasobem Geodezyjnym i Kartograficznym na 2009 r.,             



g) zamiaru likwidacji Technikum Rolniczego w Maszewie wchodzącego  
w skład Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych w Maszewie,  

h) zmiany budżetu Powiatu Goleniowskiego na 2009 rok i zmieniająca uchwałę  
w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Goleniowskiego na 2009 r., 

i) wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości, 
j) rozpatrzenia skargi. 

7.  Blok informacyjny: 
-   sprawozdanie z działalności Zarządu Powiatu między sesjami,  
-   informacje Przewodniczącego Rady Powiatu. 

8.  Wolne wnioski. 
9.  Odpowiedzi na interpelacje. 
10. Zamknięcie obrad. 
 
III. Przebieg obrad. 
 
Ad. 1a. 
Przewodniczący W. Kaleczyc otworzył obrady XXII sesji Rady Powiatu, powitał radnych, 
oraz wszystkich zebranych, a następnie stwierdził w oparciu o listę obecności, że obecnych 
jest 13 radnych, co stanowi kworum do podejmowania prawomocnych uchwał.  
 
Ad.1.b.  
Starosta zaproponował w pkt 6i podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zamianę 
nieruchomości. 
Za zaproponowaną zmianą radni głosowali jednogłośnie – w obecności 13 radnych. 
 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej p. K. Lembas zaproponował w pkt 6j podjęcie uchwały 
w sprawie rozpatrzenia skargi (p. Leszka Ozimka).. 
Za zaproponowaną zmianą radni głosowali jednogłośnie – w obecności 13 radnych. 
 
Ad.1.c. 
Przewodniczący Rady Powiatu W. Kaleczyc poinformował, że protokół z XXI sesji Rady 
Powiatu, odbytej w dniu 05 lutego 2009r., był do wglądu w Biurze Rady i Zarządu Powiatu, a 
następnie zapytał  czy są uwagi do powyższego protokołu? 
 
Radni uwag do protokołu nie zgłosili. 
 
W wyniku głosowania za przyjęciem protokołu z XXI sesji Rada głosowała jednogłośnie, w 
obecności 13 radnych. 
 
Ad.2. 
1. Radny Rafał Torzewski: 

a)  poprosił o wystosowanie ponagleń w stosunku do wniosków składanych do 
Krajowego Zarządu Dróg i Autostrad. Na wnioski  Zarządu Powiatu do dnia 
dzisiejszego nie otrzymaliśmy żadnej odpowiedzi, 

b) zapytał Starostą  o jego pogląd na likwidację niektórych szkół podstawowych w 
gminie Goleniów. 

2. Radny Czesław Siwek zwrócił uwagę,  prosząc o interwencję w sprawie wycinki drzew 
przy drodze krajowej na granicy gminy Maszewo. Niezabezpieczone gałęzie i wycięte 
drzewa po zabiegach pielęgnacyjnych stwarzają niebezpieczeństwo dla korzystających z 
drogi. 



3. Radny Kazimierz Lembas zadał pytanie do Zarządu Powiatu  na jakim etapie są prace 
związane z rozbudową Ośrodka Szkolno-Wychowawczego w Nowogardzie. 

4. Radny Zygmunt Heland zawnioskował: 
a)  o zamontowanie progów zwalniających ruch na drodze powiatowej w m. Strzelewo 

gm. Nowogard przed dojazdem do szkoły podstawowej jadąc od strony Węgorzy, 
b) o zabezpieczenie  funduszy ze środków przeznaczonych na ochronę środowiska z 

przeznaczeniem na utylizacje azbestu. Radny poinformował, że Wojewódzki Fundusz 
Ochrony Środowiska przeznaczył na ten cel kwotę 2 mln zł, a wnioski o 
dofinansowanie utylizacji pokryć dachowych z azbestu składać należy do końca marca 
br.  

5. Radny Sylwester Górzny, w imieniu nieobecnego na sesji M. Kołodziejka, złożył wniosek 
o rozważenie możliwości budowy chodnika dla pieszych w miejscowości Lubczyna. 

 
1220 - przybyła radna A. Fedorczuk-Smolira – stan Rady 14. 
 
Ad.3.a.  
Stanowisko Zarządu Powiatu do materiału „Koncepcja funkcjonowania KRS „Fala” w 
Goleniowie” przedstawił Starosta. 
Stanowisko stanowi zał. nr 3  do protokołu. Opracowanie stanowi zał. nr 4. 
 
1225 - na salę obrad przybyli: radny W. Włodarczyk i radny J. Korkosz -  stan Rady 16. 
 
Radna  Gizela Rybicka  poinformowała, że na posiedzeniu Komisji Spraw Społecznych i 
Oświaty przedstawiony materiał został  zaopiniowany pozytywnie. Komisja zawnioskowała o 
kwartalne sprawozdania z  realizacji koncepcji, do czego zobowiązał się Zarząd. 
 
Radny Mirosław Guzikiewicz poinformował, że na wspólnym posiedzeniu połączonych 
Komisji Rewizyjnej i Komisji Budżetu i Infrastruktury  nie zajęto stanowiska oczekując na 
propozycje, które powinny wypłynąć z Zarządu. Stanowisko co prawda jest ale nie zawiera 
wariantowych rozwiązań, o co wnioskowała Komisja. 
 
Radny Cz. Siwek stwierdził, że koncepcja jego zdaniem opracowana została prawidłowo za 
co należy się uznanie dyrektorowi. Obecnie powinniśmy zbilansować możliwości finansowe 
powiatu i pomóc finansowo jednostce we wprowadzeniu zamierzeń wynikających z 
przedstawionej koncepcji. 
 
Radny A. Fedeńczak wyraził pogląd, że lepiej byłoby wydzierżawić hotel niż prowadzić w 
nim działalność. Obecnie, stwierdził radny, mamy kłopot z basenem a dojdzie jeszcze kłopot 
z hotelem. Powinniśmy mieć więcej danych wynikających z analizy rynku aby stwierdzić 
opłacalność proponowanych w koncepcji rozwiązań. 
 
Radny Z. Heland skwitował, dyskusja na materiałem była bardzo długa i owocna.  Materiał 
uznany został jako bardzo rzetelny. Zarząd nakreślił w swoim stanowisku kierunki. Które 
pozwolą nam na realne oszczędności. Propozycja dopłaty kwoty 300 tys. zł do nauki pływania 
dla młodzieży ze szkół z naszego powiatu jest bardzo trafna. 
 
Radny J. Bednarz przypomniał, że na Komisji składał wniosek aby szybko przygotować 
harmonogram działania z rozpisaniem głównych zadań w okresie czasowym. Np. od kiedy 
zamierza się uruchomić hostel. Do harmonogramu czasowego należy opracować 
harmonogram finansowy realizacji tych zamierzeń. 



 
Starosta poinformował, że przedstawione stanowisko Zarządu jest wyborem koncepcji 
gospodarowania Kompleksem. 
Montaż finansowy przedsięwzięć zostanie przygotowany bezpośrednio po wyborze przez 
Radę wariantu koncepcji. Dzisiaj mamy zabezpieczone w budżecie powiatu 100 tys. zł na 
zakup wyposażenia do hotelu. Pozwoli to na jego uruchomienie. Przymierzamy się też do 
realizacji przedsięwzięć związanych z termomodernizacją obiektu, które wynikają z 
przeprowadzonego audytu. Kwartalne sprawozdania dyrektora z działalności Kompleksu 
pozwolą ocenić stopień realizacji koncepcji. 
Wnioskuję o przyjęcie tej koncepcji. 
 
Radny A. Fedeńczak ponownie zwrócił uwagę, że bardziej korzystna dla powiatu będzie 
dzierżawa hotelu niż jego utrzymywanie. W opinii radnego hostel nie przyniesie żadnego 
dochodu, chociaż należy zrobić wszystko żeby go jak najszybciej uruchomić.  
 
Radny S. Górzny stwierdził, że opracowana koncepcja jest milowym krokiem na przód. 
Dotąd nikt nie dał żadnego rozwiązania co do sposobu gospodarowania tym mieniem.  Radny 
jest za przedstawioną w opracowaniu koncepcją gospodarowania obiektem. Z rozmów, które 
radny przeprowadził z mieszkańcami wynika, że rozdzielenie mienia na kilku właścicieli jest 
złym rozwiązaniem. Wszystko powinno zostać w jednym ręku. 
 
Radny Z. Heland stwierdził, że wierzy A. Fedeńczakowi, który ma duże doświadczenie w 
zakresie prowadzenia działalności hotelowej, że jest pewne ryzyko czy hostel zarobi co 
najmniej sam na siebie. Np. w Gryfinie Elektrownia Dolna Odra dofinansowując działalność 
basenu bezpłatnie zaopatruje go w energię, a i tak działalność basenu nie zbilansowała się. 
Basen jest częścią całego Kompleksu i tak też powinien funkcjonować, a ponieważ jest 
własnością powiatu radni muszą mieć wpływ na jego działalność.  
 
Radny K. Lembas zabrał głos podsumowując dyskusję nad koncepcją. Stwierdził, że w 
poprzedniej kadencji Zarząd przedstawiał radnym również koncepcje prowadzenia 
działalności na obiekcie jednak koncepcje te się nie sprawdzały. Radny zawnioskował aby 
przygotować plan finansowo-rzeczowy, z którego będzie wynikało czy wybrano dobrą 
koncepcję gospodarowania tym obiektem. Plan finansowo-rzeczowy musi powodować 
bilansowanie się działalności Kompleksu.  
 
W wyniku głosowania, przy jednym wstrzymującym się, radni przyjęci koncepcję – 
głosowało 16 radnych.  
 
1240 – salę obrad opuściła radna G. Rybicka – stan Rady 15. 
 
Ad.4.a. 
Stanowisko Zarządu Powiatu do Wieloletniego Planu Finansowego Powiatu Goleniowskiego 
na lata 2009-2015 przedstawił Starosta.  
Stanowisko stanowi zał. nr 5 plan finansowy zał. nr 6. 
 
Ad.4.b. 
Radny Mirosław Guzikiewicz poinformował, że na wspólnym posiedzeniu połączonych 
Komisji Rewizyjnej i Komisji Budżetu i Infrastruktury  przedmiotowy plan finansowy   został 
zaopiniowany pozytywnie.  
 



Radny  Sylwester Górzny  poinformował, że na posiedzeniu Komisji Spraw Społecznych i 
Oświaty plan finansowy został  również zaopiniowany pozytywnie. 
 
Ad.4.c. 
Projekt uchwały w sprawie wyznaczania kierunków działania w zakresie gospodarki 

finansowej Powiatu Goleniowskiego poprzez przyjęcie „Wieloletniego Planu Finansowego 

Powiatu Goleniowskiego na lata 2009-2015” stanowiący zał. nr 7 do protokołu przedstawił 
Starosta.  
 
W wyniku głosowania za podjęciem uchwały w sprawie wyznaczania kierunków działania w 

zakresie gospodarki finansowej Powiatu Goleniowskiego poprzez przyjęcie „Wieloletniego 

Planu Finansowego Powiatu Goleniowskiego na lata 2009-2015”, Rada głosowała 
jednogłośnie, w obecności 15 radnych. 
 
UCHWAŁA 	R XXII/231/ 09 stanowi zał. nr 8 do protokołu. 
 
 
Ad.5 
Rada poprzez głosowanie, jednogłośnie w obecności 15 radnych przyjęła do wiadomości 
sprawozdanie z działalności Powiatowego Rzecznika Konsumentów w Goleniowie za rok 
2008. Sprawozdanie stanowi zał. nr 9 do protokołu. 
 
Ad. 6.a. 
Projekt uchwały w sprawie określenia zadań, na które przeznacza się środki Państwowego 

Funduszu Rehabilitacji Osób ,iepełnosprawnych, stanowiący zał. nr 10    do protokołu 
przedstawił Starosta. W imieniu Zarządu Powiatu wprowadził poprawkę polegajacą na 
dopisaniu nowego zadania w pkt 13 i przesunięciu na to zadania kwoty 7.780 zł z zadań pkt 2 
i 10. 
 
Radny  S. Górzny  poinformował, że na posiedzeniu Komisji Spraw Społecznych i Oświaty 
projekt uchwały został  zaopiniowany pozytywnie. 
 
Radny M. Guzikiewicz poinformował, że na wspólnym posiedzeniu połączonych Komisji 
Rewizyjnej i Komisji Budżetu i Infrastruktury  przedmiotowy projekt   został również 
zaopiniowany pozytywnie. 
 
W wyniku głosowania za podjęciem uchwały w sprawie określenia zadań, na które 

przeznacza się środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób ,iepełnosprawnych, Rada 
głosowała jednogłośnie, w obecności 15 radnych. 
 
UCHWAŁA 	R XXII/232/ 09 stanowi zał. nr  11  do protokołu. 
 
Ad. 6.b. 
Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na złożenie wniosku o wygaszenie trwałego 

zarządu do nieruchomości stanowiącej własność powiatu, stanowiący zał. nr 12   do 
protokołu przedstawił Starosta. Przedstawiono prezentację przedmiotowej nieruchomości na 
mapie zasadniczej. 
 
Radny  S. Górzny  poinformował, że na posiedzeniu Komisji Spraw Społecznych i Oświaty 
projekt uchwały został  zaopiniowany pozytywnie. 



 
Radny M. Guzikiewicz poinformował, że na wspólnym posiedzeniu połączonych Komisji 
Rewizyjnej i Komisji Budżetu i Infrastruktury  przedmiotowy projekt   został również 
zaopiniowany pozytywnie. 
 
W wyniku głosowania za podjęciem uchwały w sprawie wyrażenia zgody na złożenie wniosku 

o wygaszenie trwałego zarządu do nieruchomości stanowiącej własność powiatu (ZSZ w 

Goleniowie), Rada głosowała jednogłośnie, w obecności 15 radnych. 
 
UCHWAŁA 	R XXII/233/ 09 stanowi zał. nr 13   do protokołu. 
 
Ad. 6.c. 
Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na złożenie wniosku o wygaszenie trwałego 

zarządu do nieruchomości stanowiącej własność powiatu, stanowiący zał. nr  14  do 
protokołu przedstawił Starosta. Przedstawiono prezentację przedmiotowej nieruchomości na 
mapie zasadniczej. 
 
Radny  S. Górzny  poinformował, że na posiedzeniu Komisji Spraw Społecznych i Oświaty 
projekt uchwały został  zaopiniowany pozytywnie. 
 
Radny M. Guzikiewicz poinformował, że na wspólnym posiedzeniu połączonych Komisji 
Rewizyjnej i Komisji Budżetu i Infrastruktury  przedmiotowy projekt   został również 
zaopiniowany pozytywnie. 
 
W wyniku głosowania za podjęciem uchwały w sprawie wyrażenia zgody na złożenie wniosku 

o wygaszenie trwałego zarządu do nieruchomości stanowiącej własność powiatu (Poradnia w 

,owogardzie), Rada głosowała jednogłośnie, w obecności 15 radnych. 
 
UCHWAŁA 	R XXII/234/ 09 stanowi zał. nr 15   do protokołu. 
 
Ad. 6.d. 
Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na złożenie wniosku o wygaszenie trwałego 

zarządu do nieruchomości stanowiącej własność powiatu, stanowiący zał. nr 16   do 
protokołu przedstawił Starosta. Przedstawiono prezentację przedmiotowej nieruchomości na 
mapie zasadniczej. 
 
Radny  S. Górzny  poinformował, że na posiedzeniu Komisji Spraw Społecznych i Oświaty 
projekt uchwały został  zaopiniowany pozytywnie. 
 
Radny M. Guzikiewicz poinformował, że na wspólnym posiedzeniu połączonych Komisji 
Rewizyjnej i Komisji Budżetu i Infrastruktury  przedmiotowy projekt   został również 
zaopiniowany pozytywnie. 
 
W wyniku głosowania za podjęciem uchwały w sprawie wyrażenia zgody na złożenie wniosku 

o wygaszenie trwałego zarządu do nieruchomości stanowiącej własność powiatu (Poradnia w 

Goleniowie), Rada głosowała jednogłośnie, w obecności 15 radnych. 
 
UCHWAŁA 	R XXII/235/ 09 stanowi zał. nr  17  do protokołu. 
 
 



 
Ad. 6.e. 
Projekt uchwały w sprawie udzielenia z budżetu Powiatu Goleniowskiego na 2009 r. dotacji 

celowej dla Samodzielnego Publicznego Szpitala Powiatowego w Goleniowie, stanowiący zał. 
nr 18   do protokołu przedstawił Starosta.  
 
Radny  S. Górzny  poinformował, że na posiedzeniu Komisji Spraw Społecznych i Oświaty 
projekt uchwały został  zaopiniowany pozytywnie. 
 
Radny M. Guzikiewicz poinformował, że na wspólnym posiedzeniu połączonych Komisji 
Rewizyjnej i Komisji Budżetu i Infrastruktury  przedmiotowy projekt   został również 
zaopiniowany pozytywnie. 
 
W wyniku głosowania za podjęciem uchwały w sprawie udzielenia z budżetu Powiatu 

Goleniowskiego na 2009 r. dotacji celowej dla Samodzielnego Publicznego Szpitala 

Powiatowego w Goleniowie, Rada głosowała jednogłośnie, w obecności 15 radnych. 
 
UCHWAŁA 	R XXII/236/ 09 stanowi zał. nr 19  do protokołu. 
 
Ad. 6.f. 
Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia projektu planu finansowego Powiatowego 

Funduszu Gospodarki Zasobem Geodezyjnym i Kartograficznym na 2009 r., stanowiący zał. 
nr 20   do protokołu przedstawił Starosta.  
 
Radny  S. Górzny  poinformował, że na posiedzeniu Komisji Spraw Społecznych i Oświaty 
projekt uchwały został  zaopiniowany pozytywnie. 
 
Radny M. Guzikiewicz poinformował, że na wspólnym posiedzeniu połączonych Komisji 
Rewizyjnej i Komisji Budżetu i Infrastruktury  przedmiotowy projekt   został również 
zaopiniowany pozytywnie. 
 
W wyniku głosowania za podjęciem uchwały w sprawie zatwierdzenia projektu planu 

finansowego Powiatowego Funduszu Gospodarki Zasobem Geodezyjnym i Kartograficznym 

na 2009 r., Rada głosowała jednogłośnie, w obecności 15 radnych. 
 
UCHWAŁA 	R XXII/237/ 09 stanowi zał. nr 21   do protokołu. 
 
Ad. 6.g. 
Projekt uchwały w sprawie zamiaru likwidacji Technikum Rolniczego w Maszewie 

wchodzącego w skład Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych w Maszewie., stanowiący zał. nr  
22  do protokołu przedstawił Wicestarosta.  
 
Radny M. Guzikiewicz poinformował, że na wspólnym posiedzeniu połączonych Komisji 
Rewizyjnej i Komisji Budżetu i Infrastruktury  przedmiotowy projekt   został zaopiniowany 
pozytywnie. 
 
Radny  S. Górzny  poinformował, że na posiedzeniu Komisji Spraw Społecznych i Oświaty 
projekt uchwały został  zaopiniowany pozytywnie z uwagą, że do zamiaru likwidacji 
przystąpiono za późno wiedząc już od dwóch lat, że jest problem z naborem uczniów na ten 
kierunek. Radny przypomniał o wniosku Komisji aby przeanalizować możliwości 



zmniejszenia kosztów bieżącego utrzymania szkoły w Maszewie. W przeliczeniu na jednego 
ucznia są one w tej jednostce bardzo wysokie. 
 
Radny Z. Heland podzielił się swoimi uwagami, że zlikwiduje się Technikum Rolnicze, a w 
to miejsce powołuje się Technikum Turystyki Wiejskiej co w opinii radnego nic nie zmieni. 
Nadal nie będzie chętnych na kontynuowanie nauki na tym kierunku.  
 
W wyniku głosowania za podjęciem uchwały w sprawie zamiaru likwidacji Technikum 

Rolniczego w Maszewie wchodzącego w skład Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych w 

Maszewie, Rada głosowała jednogłośnie, w obecności 15 radnych. 
 
UCHWAŁA 	R XXII/238/ 09 stanowi zał. nr  23  do protokołu. 
 
Ad. 6.h. 
Projekt uchwały w sprawie zmian budżetu Powiatu Goleniowskiego na 2009 rok i 

zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Goleniowskiego na 2009 r., 
stanowiący zał. nr 24   do protokołu przedstawił Starosta.  
 
Radny  S. Górzny  poinformował, że na posiedzeniu Komisji Spraw Społecznych i Oświaty 
projekt uchwały został  zaopiniowany pozytywnie. 
 
Radny M. Guzikiewicz poinformował, że na wspólnym posiedzeniu połączonych Komisji 
Rewizyjnej i Komisji Budżetu i Infrastruktury  przedmiotowy projekt   został również 
zaopiniowany pozytywnie. 
 
W wyniku głosowania za podjęciem uchwały w sprawie zmian budżetu Powiatu 

Goleniowskiego na 2009 rok i zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu 

Goleniowskiego na 2009 r. Rada głosowała jednogłośnie, w obecności 15 radnych. 
 
UCHWAŁA 	R XXII/239/ 09 stanowi zał. nr  25  do protokołu. 
 
Ad. 6.i. 
Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości, stanowiący zał. nr 
26   do protokołu przedstawił Starosta.  
 
Radny  S. Górzny  poinformował, że na posiedzeniu Komisji Spraw Społecznych i Oświaty 
projekt uchwały został  zaopiniowany pozytywnie. 
 
Radny M. Guzikiewicz poinformował, że na wspólnym posiedzeniu połączonych Komisji 
Rewizyjnej i Komisji Budżetu i Infrastruktury  przedmiotowy projekt   został również 
zaopiniowany pozytywnie. 
 
W wyniku głosowania za podjęciem uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zamianę 

nieruchomości, Rada głosowała jednogłośnie, w obecności 15 radnych. 
 
UCHWAŁA 	R XXII/240/ 09 stanowi zał. nr  27  do protokołu. 
 
 
 
 



Ad. 6.j. 
Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi, stanowiący zał. nr 28   do protokołu 
przedstawił K. Lembas – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej. Szczegółowo objaśnił radnym 
przedmiot skargi oraz opisał postępowanie dyrektora SPSP w Goleniowie, które w opinii 
Komisji było bez zarzutu.  
 
W wyniku głosowania za podjęciem uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi, Rada głosowała 
jednogłośnie, w obecności 15 radnych. 
 
UCHWAŁA 	R XXII/241/ 09 stanowi zał. nr  29  do protokołu. 
 
Ad.7.a. 
Starosta T. Stanisławski poinformował, że Informację z działalności międzysesyjnej Zarządu 

Powiatu w Goleniowie w okresie od 22.01.2009 r. do 16.02.2009 r. radni otrzymali wraz  
z materiałami sesyjnymi. Informacja stanowi zał. nr 30  do protokołu.  
 
Radny Cz. Siwek zauważył, iż z informacji wynika, że Zarząd podjął decyzję o zakupie 
zjeżdżalni typu „Słoń” na basen. Podejmuje się decyzję o wydatkowaniu środków a koncepcja 
jeszcze nie została zatwierdzona. Czy nie należało najpierw zatwierdzić koncepcję a następnie 
wydatkować zgodnie z nią pieniądze ? – dopytywał radny.  
 
Więcej pytać do materiału radni nie zgłosili. 
 
Ad.7.b. 
Przewodniczący Rady Powiatu W. Kaleczyc ponownie zaprosił wszystkich radnych na turniej 
gmin z naszego powiatu w piłce siatkowej, który odbędzie się 28 lutego w sali ZSP  
Goleniowie oraz przypomniał o konieczności oddania oświadczeń majątkowych w 
nieprzekraczalnym terminie do 30 kwietnia. Poinformował również o odbywających się 22 – 
24 maja br. Dniach Województwa Zachodniopomorskiego w Katowicach. Zaproponował 
wspólny wyjazd radnych zachęcając wszystkich do zgłaszania się w tym celu do Biura Rady i 
Zarządu Powiatu. 
 
Ad.8. 
Wolnych wniosków nie zgłoszono. 
 
Ad.9.  
Starosta T. Stanisławski poinformował, że na interpelacje udzieli odpowiedzi na piśmie. 
 
Ad.10. 
Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady W. Kaleczyc o godz. 1320dokonał 
zamknięcia XXII sesji Rady Powiatu.                                                              
 

                                                                              Przewodniczący Rady Powiatu 

                                                                           

                                                                                                   Witold Kaleczyc  
 
Protokołował: 
Ryszard Bulowski 
 
 
Goleniów, dnia 12 marca 2009 r. 


